
 

BRM.0002.9.2023 

P r o t o k ó ł  nr  LXXII/2023 

sesji Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytej 25 września 2023 r.  
w Urzędzie Miasta Inowrocławia   

 

........................................................................................................................................ 
 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
 

Tomasz Marcinkowski, Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 1000 otworzył LXXII 

sesję Rady Miejskiej Inowrocławia i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 

stwierdził, iż w sesji uczestniczy 22 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 23 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji i uchwał.  
 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

 

Sesji przewodniczył:  Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI 
 

Sekretarz obrad:  Ewa Kempska – radna RMI 
 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI:  

Wysoka Rado, proponuję dokonanie zmiany w porządku obrad dzisiejszej sesji poprzez 

wprowadzenie punktu: ,,Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi”.  
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 1 – za przyjęciem zmiany i dodaniem punktu do porządku obrad. 
 

Wynik głosowania: za - 22, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Przegłosowaną zmianę proszę umieścić w punkcie 14 porządku obrad.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Wysoka Rado, jeszcze jedna informacja. Tuż przed sesją wpłynęło pismo do Biura Rady 

Miejskiej. Wniosek jest podpisany przez Przewodniczącego Klubu Radnych Prawo 

i Sprawiedliwość pana Marcina Wrońskiego, który proponuje wprowadzenie do porządku 

obrad „ Projektu stanowiska w sprawie reparacji odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu 

straty jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz w późniejszej okupacji 

na terenie miasta Inowrocławia.”.  
 

Poproszę o zweryfikowanie przez Biuro Prawne. Nie miałem możliwości tego wcześniej 

zrobić, ale z materiału, który dostałem wynika, że wniosek złożony jest przez  

Przewodniczącego Klubu Radnych pana Marcina Wrońskiego, żadnych innych podpisów 

nie ma.  
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Przypominam, że inicjatywa uchwałodawcza przysługuje przewodniczącemu rady, 

komisjom rady, klubom radnych w liczbie nie mniejszej niż ¼ ustawowego składu rady lub 

grupie mieszkańców liczącej co najmniej 300 osób.  
 

W oparciu o zapis § 25 naszego Statutu zwracam się do Biura Prawnego o odniesienie 

się, czy wniosek spełnia wymogi określone w tym punkcie.  
 

Ogłaszam przerwę. 
 

po przerwie  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Z materiału złożonego przez Państwa radnych przywołano przepis § 25 ust. 1 pkt 4 

naszego Statutu: „Inicjatywa uchwałodawcza, czyli tym samym poprzez wywołanie 

stanowisk czy też apeli przysługuje radnym w liczbie nie mniejszej niż ¼ ustawowego 

składu rady.” Materiał, który wpłynął przed sesją jest podpisany tylko przez jedną osobę. 

Sprawdziłem jaka była od lat praktyka wprowadzania tego typu uchwał w  takim trybie, 

czyli przez kluby radnych, zawsze to były materiały podpisane przez co najmniej 

¼ ustawowego składu rady. Nie będę poddawał tego wniosku pod głosowanie, 

gdyż nie spełnia w mojej opinii wymogów formalnych.  
 

Czy ktoś z Państwa ma inne propozycje zmian do porządku obrad? 
 

Jacek Tarczewski – Radny RMI: 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo uzupełnimy zaraz podpisy pod tym projektem, 

jeżeli tak go interpretujecie. Klub radnych jest klubem radnych, reprezentuje 

go przewodniczący. Ze stanowiskiem wszyscy radni wcześniej mogli się zapoznać, bo pan 

Przewodniczący rozesłał to na skrzynki e-mailowe. W związku z tym nie jest to jakieś 

novum, nad którym mamy pracować. Podejdziemy i podpiszemy, a projekt stanowiska 

będzie można wprowadzić na sesję. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Szanowni Państwo, jeżeli już to proszę złożyć nowy dokument, bo to jest dokument, który 

wpłynął w takiej formie w jakiej jest. Macie Państwo prawo wnioskować o zmianę 

porządku obrad w trakcie całej sesji, proszę to uczynić. Natomiast ten materiał, który mam 

przed sobą, który został złożony do Biura Rady przez pana Marcina Wrońskiego, 

pozostanie w takiej formie w jakiej został złożony. Natomiast jeśli pan radny Jacek 

Tarczewski mówi tu o jakichś regulacjach prawnych odnośnie tego, że to Przewodniczący 

klubu radnych go reprezentuje, to proszę wskazać taki przepis w naszym Statucie, 

albo w jakimś innym dokumencie.   
 

Marcin Wroński – Radny RMI: 

Proszę w imieniu radnych klubu PiS o 5 minut przerwy.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Proszę Państwa takiego przepisu nie ma. Natomiast jest przepis, który mówi precyzyjnie 

w Statucie, że kluby radnych składają takie wnioski.  
 

Zgodnie z wnioskiem pana radnego Wrońskiego zarządzam 5 minut przerwy.  
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po przerwie  
 

Stwierdzam, że Rada obradować będzie zgodnie z przesłanym porządkiem obrad, 

który uwzględnia przyjętą zmianę.  
 

Porządek obrad:  
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu LXXI sesji Rady Miejskiej Inowrocławia.  

4. Wybór sekretarza obrad. 

5. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym z wykonania uchwał Rady 

Miejskiej Inowrocławia. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2023: 

− wystąpienie Skarbnika Miasta Inowrocławia, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2023-2034: 

− jak w punkcie 6. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania niektórych 

składników wynagrodzenia nauczycielom zatrudnionym w szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Miasto Inowrocław: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Oświaty i Sportu, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Oświaty i Kultury, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

9. Przedstawienie informacji dot. funkcjonowania miejskich świetlic 

socjoterapeutycznych w Inowrocławiu: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej, 

− dyskusja. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczania obszaru zdegradowanego 

i obszaru rewitalizacji na terenie Miasta Inowrocławia: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Strategii i Promocji Miasta,  

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego 

Programu Rewitalizacji dla Miasta Inowrocławia do 2030 roku: 
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− wystąpienie Naczelnika Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Strategii i Promocji Miasta,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

12. Rozpatrzenie projektu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Miastem Inowrocław a Miastem Ciechocinek i Gminą 

Brześć Kujawski o określeniu zasad współpracy przy wdrażaniu, finansowaniu, 

ewaluacji i koordynowaniu przedsięwzięć Innego Instrumentu Terytorialnego – 

Kujawsko-Pomorskie Uzdrowiska oraz powierzeniu zarządzania tym Instrumentem: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Strategii i Promocji Miasta,  

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Uzdrowiskowej, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

13. Rozpatrzenie projektu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego 

w rejonie  ul. Szymborskiej 21: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości, 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

14. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi: 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

15. Wolne wnioski i informacje bieżące. 

16. Zakończenie obrad. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z LXXI sesji Rady Miejskiej Inowrocławia. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Ze względu na to, że radny Patryk Kaźmierczak był sekretarzem obrad LXXI sesji Rady 

Miejskiej Inowrocławia z 28 sierpnia 2023 r., a dzisiaj jest nieobecny to ja w jego imieniu 

wnoszę o przyjęcie tego protokołu.    

 

Głosowanie  3 – za przyjęciem protokołu z LXXI sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Ad 4.  Wybór sekretarza obrad. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Na sekretarza obrad proponuję panią radną Ewę Kempską. 
 

 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
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Czy są inne propozycje? Nie widzę.  
 

Czy pani radna wyraża zgodę? 
 

Ewa Kempska  – Radna RMI: 

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Głosowanie 4 - wybór sekretarza obrad (Ewa Kempska): 
 

Wynik głosowania: za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Sekretarzem obrad została pani radna Ewa Kempska.  
 

Ad 5. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym z wykonania 

uchwał Rady Miejskiej Inowrocławia. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Informację tę otrzymaliście Państwo na piśmie wraz z materiałami na sesję. Zapytania 

do informacji radni mogli i mogą składać na piśmie. 
 

Ad 6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2023. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 5 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2023. 
 

Wynik głosowania: za - 16, przeciw – 3, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXII/631/2023 zmieniającą uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2023.    
 

Ad 7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2023-2034. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawił projekt uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32314
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Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 6 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2023-2034.  
 

Wynik głosowania: za - 16, przeciw – 3, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXII/632/2023 zmieniającą uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2023-2034. 
 

Ad 8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania niektórych 

składników wynagrodzenia nauczycielom zatrudnionym w szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Miasto Inowrocław. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały.  
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury:   

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 7 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania niektórych składników 

wynagrodzenia nauczycielom zatrudnionym w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Miasto Inowrocław. 
 

Wynik głosowania: za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 3. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXII/633/2023 zmieniającą uchwałę 

w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

niektórych składników wynagrodzenia nauczycielom zatrudnionym w szkołach, 

dla których organem prowadzącym jest Miasto Inowrocław.  
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Ad 9. Przedstawienie informacji dot. funkcjonowania miejskich świetlic 

socjoterapeutycznych w Inowrocławiu. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił informację. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej: 

Komisja Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej pozytywnie zaopiniowała informację. 
 

Dyskusja: 

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam dyskusję.  
 

Ad 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczania obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Miasta Inowrocławia. 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich:  

Przedstawił projekt uchwały.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było.       
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodnicząca RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 8 – za podjęciem uchwały w sprawie wyznaczania obszaru zdegradowanego 

i obszaru rewitalizacji na terenie Miasta Inowrocławia. 
 

Wynik głosowania: za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXII/634/2023 w sprawie wyznaczania 

obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Miasta Inowrocławia. 
 

Ad 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Gminnego Programu Rewitalizacji dla Miasta Inowrocławia do 2030 roku. 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich:  

Przedstawił projekt uchwały.  
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Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było.       
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodnicząca RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 9 – za podjęciem uchwały w sprawie wyznaczania obszaru zdegradowanego 

i obszaru rewitalizacji na terenie Miasta Inowrocławia do 2030 roku. 
 

Wynik głosowania: za - 20 , przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXII/635/2023 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Miasta Inowrocławia do 2030 

roku. 
 

Ad 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Inowrocław a Miastem 

Ciechocinek i Gminą Brześć Kujawski o określeniu zasad współpracy przy 

wdrażaniu, finansowaniu, ewaluacji i koordynowaniu przedsięwzięć Innego 

Instrumentu Terytorialnego – Kujawsko-Pomorskie Uzdrowiska oraz powierzeniu 

zarządzania tym Instrumentem. 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich:  

Przedstawił projekt uchwały.  
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej:  

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było.       
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodnicząca RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 10 – za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Inowrocław a Miastem Ciechocinek 

i Gminą Brześć Kujawski o określeniu zasad współpracy przy wdrażaniu, finansowaniu, 

ewaluacji i koordynowaniu przedsięwzięć Innego Instrumentu Terytorialnego – 

Kujawsko-Pomorskie Uzdrowiska oraz powierzeniu zarządzania tym Instrumentem. 
 

Wynik głosowania: za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXII/636/2023 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Inowrocław 

a Miastem Ciechocinek i Gminą Brześć Kujawski o określeniu zasad współpracy przy 

wdrażaniu, finansowaniu, ewaluacji i koordynowaniu przedsięwzięć Innego Instrumentu 

Terytorialnego – Kujawsko-Pomorskie Uzdrowiska oraz powierzeniu zarządzania tym 

Instrumentem. 

 

Ad 13. Rozpatrzenie projektu w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ul. Szymborskiej 21.  

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały.  
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było.       
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodnicząca RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 11 – za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ul. Szymborskiej 21. 

 

Wynik głosowania: za - 19 , przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXII/637/2023 w sprawie wyrażenia 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ul. Szymborskiej 21.  

 

Ad 14. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 
 

Danuta Jaskulska – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 12 – za podjęciem uchwały i uznaniem skargi za bezzasadną. 
 

Wynik głosowania: za -  17, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXII/638/2023 w sprawie rozpatrzenia 

skargi. 
 

Ad 15. Wolne wnioski i informacje bieżące: 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Czy w tym punkcie ktoś z Państwa chciałby przedstawić informacje lub złożyć wnioski 

dotyczące organizacji prac Rady i Komisji?  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Następną (roboczą) sesję przewiduję na dzień 30 października 2023 r. Materiały na sesję 

w statutowym terminie zostaną przesłane drogą elektroniczną na adresy e-mail. 
 

Ad 15. Zakończenie obrad. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam LXXII sesję Rady Miejskiej 

Inowrocławia.  
 

Sesja trwała od godz. 1000 do godz. 1045. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

/-/ Tomasz Marcinkowski 
 

 
Sekretarz obrad: 

/-/ Ewa Kempska 

 

 

Protokółowała: /-/ Patrycja Lajstet 

 

 

Nagranie z obrad sesji oraz imienne wykazy głosowań radnych udostępniono w Biuletynie Informacji 

Publicznej: bip.inowroclaw.pl  
 


